



元朗東莞同鄉會熊定嘉幼稚園

申請入讀 2020/21 學年幼兒班

(2017 年或之前出生)



入學申請注意事項及索取申請表格方法

1. 於本校幼稚園網頁下載 <http://www.tkhtkk.edu.hk>
2. 親臨本園索取

熊定嘉幼稚園



派發申請表格時段

1. 日期：2019 年 8 月 1 日 至 10 月 30 日
2. 時間：星期一至五 (早上 9:00-12:00、下午 1:00-5:00)
星期六 9:00-1:00

遞交申請表格

1. 日期：2019 年 9 月 9 日 至 10 月 30 日
2. 時間：星期一至五 (早上 9:00-12:00、下午 1:00-5:00)
星期六 9:00-1:00

3. 遞交方法：親臨至本園遞交表格須連同所需文件

I. 幼兒出生證明文件副本

II. 相片 1 張

III. 針卡影印本

4. 報名費：港幣 \$40 (於遞交申請表格時一併收取，
無論申請成功與否，報名費概不退還)

5. 回郵信封 3 個：請貼上港幣 \$3 郵票

TIPS

記得帶：

出生證明書

相片

針卡影印本

申請「2020/21 幼稚園入學註冊證」

申請入讀 2020/21 年度幼兒需持有「2020/21 幼稚園入學註冊證」（下稱 2020/21 註冊證）或 2020/21 入學許可證，如未有證書，請即向教育局遞交申請。

收生準則

1. 面見表現
2. 申請人的兄弟姐妹現正在本幼稚園就讀優先考慮
3. 兄或姐是本園畢業生
4. 父或母是本園畢業生



面見安排

1. 本園會安排面見所有申請入讀幼兒班的兒童
2. 面試日期：2019 年 11 月 2 日（星期六）進行，本園會於收取入學申請表時，一併通知家長接見時段
3. 家長需陪同兒童參與面試

取錄結果公佈

本園將於 2019 年 11 月 25 日以郵寄方式通知家長幼兒班取錄結果及於本校網頁公佈

註冊安排

1. 正選生：家長須於 **統一註冊日期 2020 年 1 月 9 日至 11 日** 內的指定時間到本園辦理註冊手續，並須提交「2020/21 註冊證」正本及繳交註冊費。
2. 備取生：本園若有學位空缺，會發出通知，請家長於指定時間到校辦理註冊手續，並須提交「2020/21 註冊證」正本及繳交註冊費。
3. 家長請留意，如未能在指定的註冊日期提交有效註冊文件，本園或未能為獲取錄兒童完成手續，請家長務必向教育局申請相關註冊證。
4. 2020/21 學年的半日班及全日班註冊費為 \$ 970 元。
5. 若家長於註冊後決定放棄學位，請以書面通知。本園會退回相關註冊證，但註冊費不獲退還。在取回註冊證後，亦不會為該兒童保留學位。
6. 若逾期註冊者，則為放棄學位，本園不會為該兒童保留學位，將由備取生遞補。

查詢

電話：21467733 傳真：21467848

校址：天水圍天恩邨天恩商場頂樓 2 號校舍



YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION

HUNG TING KA KINDERGARTEN

Information on Admission to K1 Classes in the 2020/21 School Year

Collection of application Forms

1. Download from school website (<http://www.tkhtkk.edu.hk>)
2. Obtain from school in person



Distribution Period

1. Date: 1 August 2019 start
2. Time: Mondays to Fridays (9:00a.m- 12:00noon) (1: 00p.m-5:00pm)
Saturday (9:00a.m- 1: 00p.m)

Return of Application Forms

1. Date: 9 September 2019 start
2. Time: Mondays to Fridays (9:00a.m- 12:00noon) (1: 00p.m-5:00pm)
Saturday (9:00a.m- 1: 00p.m)
3. Return method: Submit the application form in person
 - ✓ including the copy of identity document
 - ✓ photo of child,
 - ✓ the copy of immunization record
4. Application fee: HK\$40(to be collected together with the application form)

The application fee is non-returnable whether the application is successful or not.

5. Three return envelopes: each envelope enclosed with HK\$3.00 stamp.



Application for the “2020/21 Registration Certificate for Kindergarten Admission”

For the admission for K1 classes in Kindergarten for the 2020/21 School Year, student must process the “2020/21 Registration Certificate for Kindergarten Admission” or 2020/21 Kindergarten Admission Pass”. If not, parents should apply to Education Bureau (EDB) for the children.

Admission criteria

- . Interview performance
- . The applicant with sibling(s) currently studying in the kindergarten will be given due priority consideration.
- . Brother or Sister graduated from our school
- . Father or mother graduated from our school

Interview Arrangements

1. The kindergarten will arrange interview for all Applicants.
2. Date: 2 /11/2019 (Saturday), we will inform you the interview time when you submit the application form.
3. Parents should accompany their child during the interview.

Announcement of Admission Results

We will inform parents for the K1 admission result on 25 November 2019 by post and on our school website.

Registration Arrangements

1. Successful applicants: Parents should complete the registration procedures for their child from **Centralized Registration Dates 9/1-11/1-2020** by submitting the original “2020/21 Registration Certificate” to the kindergarten and paying the registration fee.
2. Applicants on the waiting list: If there is a K1 vacancy, our school will notify the parent of the applicant who is on waiting list, Parents should complete the registration procedures for their child according on the specified date set by the school together with the original “2020/21 Registration Certificate” to the kindergarten and pay the registration fee to the kindergarten.
3. Please be reminded that is parents do not submit the “2020/21 Registration Certificate” during registration period, the kindergarten may not be able to complete registration for their child. hence, parents are required to submit application for the Registration

Certificate to EDB within the specified period.

4. The registration fee for 2020/21 K1 Half day sessions and Whole day sessions is \$970.
5. Should parents decided to give up the place after registration, please notify the kindergarten with a letter. The kindergarten will return the “2020/21 Registration Certificate” but the registration fee will not be refunded. Upon obtaining the “2020/21 Registration Certificate”, the kindergarten will no longer keep the school place for the child.
6. If the applicant does not register the school place during centralized registration dates, we will treat it give up the school place. We withdraw the school place from the applicant and reserve it the applicant who is put on waiting list.

Enquiry

Our telephone:21467733

Fax:21467848

Address: No2, Roof Floor, Tin Yan Shopping Centre, Tin Yan Estate, Tin Shui Wai, New Territories